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کاهش کوتاه قدی و کم وزنی 
در ایرانیان

ایســنا: مدیرکل دفتر بهبود تغذیه جامعه وزارت  �
بهداشــت با اشــاره بــه اینکــه در دو دهه گذشــته 
ســوءتغذیه به میزان چشــمگیری در کشــور کاهش 
یافته، گفت: دیگر مانند سالیان قبل مشکل سوءتغذیه 
کودکان زیر پنج ســال به شــکل کم وزنی و کوتاه قدی 
مشکل عمده ما نیست و در دو دهه گذشته کوتاه قدی 
تغذیــه ای از ۲۰ درصد به ۴.۸ درصد و کم وزنی از ۱۷ 
درصد به ۴.۳ درصد رســیده است. زهرا عبداللهی با 
اشــاره به اینکه در کشــور ما نیز مانند اکثر کشورهای 
دنیــا بیماری های غیرواگیر شــیوع بالایی دارد، افزود: 
دیابــت، بیماری های قلبی - عروقی، ســرطان ها و... 
مهم تریــن علل مرگ ومیــر میان افراد اســت که این 
موضــوع به علت الگوی غذایی نامناســب و مصرف 
زیــاد قند، نمک، مصرف کم ســبزی و میوه، حبوبات، 
 نان و غلات ســبوس دار و... اتفاق می افتد. عبداللهی 
اظهــار کرد: ۶۰ درصد جمعیت بالای ۱۸ ســال دچار 
چاقی و اضافه وزن هســتند. همچنین ۲۱ درصد افراد 
در بازه ســنی هفت تا ۱۸ ســال از اضافه وزن و چاقی 

شکمی رنج می برند. 

توقف دو پروژه  احیای دریاچه ارومیه
ایسنا: درحالی که قرار بود دو تصفیه خانه فاضلاب  �

ارومیــه و تبریز با هدف تأمین بخشــی از آب دریاچه 
ارومیه تا ابتدای ســال آینده به بهره برداری برســند، 
مسئول واحد برنامه ریزی ستاد احیای دریاچه ارومیه 
از توقــف این دو پروژه به علت عدم تخصیص بودجه 
خبر داد. تیرماه سال جاری علی  حاجی مرادی از تلاش 
دولــت برای احداث تصفیه خانه تبریــز و ارومیه خبر 
داده و گفته بود: بزرگ ترین تصفیه خانه شــمال غرب 
کشــور که تا به حال احداث شــده است، تصفیه خانه 
تبریز اســت که به تنهایی ۱۲۵ میلیون مترمکعب آب 
به دریاچه ارومیه منتقل می کند و ســهم تصفیه خانه 
ارومیــه از این کار ۵۳ میلیون مترمکعب اســت. قرار 
بود یک تصفیه خانه در آذرماه ســال جاری و دیگری 
اردیبهشــت ماه ســال آینده به بهره برداری برسد. اما 
حالا و با گذشت سه ماه حاجی مرادی از توقف احداث 
ایــن دو تصفیه خانه به علت عدم تخصیص اعتبارات 
خبر داده است. حاجی مرادی تصریح کرد: با توجه به 
عــدم تخصیص بودجه لازم، هر دو پــروژه از یک ماه 

گذشته تعطیل شده اند.

افزایش گازگرفتگی در کشور
شرق: سازمان پزشــکی قانونی اعــلام کرد که در  �

نیمه نخســت امســال، ۲۲۳ نفر بر اثر مسمومیت با 
گاز منوکســیدکربن در کشــور جان خود را از دست 
داده اند. بر اســاس آمارهای سازمان پزشکی قانونی 
کشــور، این رقم در مقایسه با مدت مشابه سال قبل 
کــه آمار تلفــات ۱۹۴ نفر بــود، ۱۴.۹ درصد افزایش 
یافته اســت. در این مدت از کل تلفات مسمومیت با 
گاز منوکســیدکربن در کشــور، ۱۶۰ نفر مرد و ۶۳ نفر 
زن بوده اند. این در حالی اســت که در مدت مشــابه 
ســال قبل ۱۴۱ مرد و ۵۳ زن بــر اثر گازگرفتگی جان 
خود را از دست دادند. در این مدت استان های تهران 
با ۵۰، آذربایجان شــرقی با ۲۷، خراسان رضوی با ۱۹ 
و اصفهــان بــا ۱۷ فوتی و پس از آنها فــارس با ۱۴، 
کرمانشاه با ۱۲ و مازندران با ۱۱ فوتی بیشترین تلفات 
گازگرفتگی را به خــود اختصاص دادند. آمار تلفات 
گازگرفتگی در دیگر استان ها کمتر از ۱۰ مورد و در پنج 

استان صفر گزارش شده است.

خبر

۹۰۰۰ سال تاریخ، قربانی یک روگذر

میراث فرهنگی روایتگر سرگذشــت انسان و تلاش  �
او بــرای زندگی بهتر در این کره خاکی اســت. ازاین رو 
حفاظــت، پژوهــش و معرفی میــراث فرهنگی برای 
شناخت گذشته و ساخت آینده ای بهتر ضروری است. 
جــدا از ارزش هــای ذاتی میراث فرهنگــی و طبیعی، 
اگــر بخواهیم دو منبــع پایدار برای توســعه و تحقق 
خواســته های ســاکنان این ســرزمین بیابیم، بی گمان 
مواریــث  فرهنگی و طبیعی در زمــره مهم ترین منابع 
برای ایــن منظورند. یکــی از مهم تریــن وظایف همه 
ایرانیان حفاظت از این میراث  در برابر دست اندازی هایی 
اســت که به بهانه هــای گوناگون انجام می شــود. در 
شهر اسلام آباد غرب در اســتان کرمانشاه، تپه باستانی 
بزرگی به نام چغاگاوانه وجود دارد که در ســال ۱۳۴۸ 
در فهرســت آثار ملی ایران به ثبت رســیده است. این 
محوطه بــا ۲۶ متر ارتفــاع، از بزرگ ترین محوطه های 
حوزه زاگرس و تنها محوطه باستانی غرب ایران است 
که آثاری از ۱۰ هزار سال زندگی انسان را به طور پیوسته 
در خود جای داده اســت و ازایــن رو، یکی از مهم ترین 
محوطه های باستانی کشــور به شمار می رود. اهمیت 
چغاگاوانه زمانی بیشــتر می شــود که بدانیم تعدادی 
از مهم ترین محوطه های باســتانی غرب کشــور، مانند 
گودین و گیان، به واســطه بی توجهی ها آســیب دیده 
یــا از میان  رفته اند. ازاین رو چغاگاوانه یکی از واپســین 
محوطه هایی است که شواهد بی نظیری از چندین هزار 
ســال تاریخ و فرهنگ این بخــش از ایران زمین را یکجا 
در خود جای داده اســت. با  وجود این، چغاگاوانه نیز 
در دهه های گذشته آسیب بسیار دیده و بخش هایی از 
آن به دلیل ساخت وسازهای شهری تخریب شده است؛ 
ازاین رو هرگونه دســت اندازی مجــدد به این محوطه 
می تواند موجب خسران  جبران ناپذیری شده و برگ های 
مهمی از تاریخ و فرهنگ این مرزوبوم را برای همیشه از 
میان ببرد. در تازه ترین تعرض به محوطه های باستانی 
و تاریخی کشــور، شهرداری اســلام آباد غرب درصدد 
اســت به بهانه حل مشــکل ترافیک، روگــذری را در 
عرصه چغاگاوانه احــداث کند؛ تصمیمی که می تواند 
مخاطراتی جدی برای این تپه باســتانی در پی داشــته 
باشد. شهرداری اسلام آباد غرب در حالی  بر اجرای این 
طرح اصرار دارد که چغاگاوانه می تواند محور توسعه 
پایدار اجتماعــی، فرهنگی و اقتصادی این شــهر قرار 
گیرد. بــا توجه به موقعیت ارتباطی ممتاز اســلام آباد 
غرب و قرارگیــری آن در تقاطع مهم ترین مســیرهای 
ارتباطی غرب کشــور، این شهر سالانه پذیرای مسافران 
بسیاری اســت. وجود چنین محوطه مهمی می تواند 
فرصت مناســبی برای ایجاد یک موزه  فضای باز برای 
نمایــش نتایج مطالعات باستان شناســی در راســتای 
آشــنایی مردم با اهمیــت میراث فرهنگــی، معرفی 
تاریخ و فرهنگ شهر اســلام آباد  غرب، جذب گردشگر 
و در نتیجه توســعه پایدار این شهر با محوریت میراث 
فرهنگی باشد. قرارگیری محوطه چغاگاوانه در امتداد 
محور ساسانی کنگاور- قصرشیرین که مسئولان استان 
کرمانشاه درصدد آماده ســازی پرونده ثبت جهانی آن 
هستند نیز موقعیت منحصربه فردی را برای تبدیل این 
محوطه به یک موزه فضای باز پرمخاطب فراهم کرده 
اســت. ازاین رو توقف طرح احداث روگذر، تأمین اعتبار 
به منظور ساماندهی عرصه و حریم محوطه، ازسرگیری 
کاوش های باستان شناختی و احداث موزه فضای باز در 
محوطه چغاگاوانه، امری ضروری اســت که می تواند 
نشــان دهنده عزم دولــت دوازدهم بــرای حفاظت از 

میراث فرهنگی باشد.
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شرق: جدایی ری از تهران از آن طرح های متوقف مانده ای 
اســت که هر چند ســال یک بار، آن هم اندکی مانده به 
انتخابات ها دوباره مطرح می شــود و هر گروه و جریانی 
متناسب با اهداف خود روی آن مانوری می دهد؛ طرحی 
کــه چند بار پرونده آن در مجلس و دولت و شــورا باز و 
بســته شــده؛ اما این روزها دوباره نمایندگان مجلس و 
شورای شــهر آن را محل مذاکرات رســانه ای خود قرار 
داده انــد. زمانی که محمــود احمدی نژاد رئیس جمهور 
بود، دربــاره این طرح بــا محمد باقر قالیباف، شــهردار 
تهران، اختلاف داشــت. در دولت یازدهــم و دوازدهم 
هم این موضوع دنبال شــد و باز هم محمد باقر قالیباف 
با آن مخالــف بود و حالا این جریان اختلاف با شــورا و 
شــهرداری جدید ادامــه دارد.در ســال ۹۱ وقتی دولت 
تصمیم بــه جدایــی ری از تهران گرفــت، کش و قوس 
دولت و شهرداری درباره جدایی ری از تهران شروع شد. 
محمد باقر قالیباف، شهردار وقت تهران، در صحبت هایی 
مجزا در این باره گفت: «این جداســازی ها مشــکلی را از 
مشکلات تهران حل نمی کند و ممکن است امروز بگویند 
می خواهیم شهر ری را از تهران جدا کنیم و فردا بگویند 
می خواهیم در شــمیرانات نیز فرمانداری مستقل ایجاد 
کنیم؛ اما هیچ کس چنین رفتاری را با پایتخت و شهر خود 
نمی کند. اینکه هیئت دولت تصمیم می گیرد بر اســاس 
اختیاراتی کــه دارد، فرمانداری یــا بخش  داری مجزایی 

را ایجاد کنــد، چنانچه مطابق با ضوابط قانونی باشــد، 
می تواند دنبال شــود؛ اما اینکه حوزه های شــهرداری را 
بخواهند از این مجموعه مجزا کنند، این کار چه از لحاظ 
اجتماعی و چه فرهنگی، سیاسی و حتی امنیتی یک کار 
کارشناسی نیست». مهدی چمران هم در آن زمان بارها 
برای ایــن موضوع به مجلس می رفــت، مهر ۹۱ اعلام 
کرد که تصمیم دولت و مجلس در جدایی ری از تهران 
قطعی اســت؛ اما می خواهند پس از انتخابات شوراها 
و ریاســت جمهوری این جدایی صورت گیــرد. این طور 
بود که این طرح را متوقف کردند. حســین مظفر، رئیس 
وقت مجمــع نماینده های تهران، گفته بــود که کمیته 
مشترکی شامل پنج نفر از نمایندگان تهران، نمایندگانی 
از شهرداری، شــورای شهر، وزارت کشــور و استانداری 
تشــکیل شــده بود که در جلســه این کمیته متأسفانه 
نماینده اســتانداری حضــور نیافت. او گفتــه بود که تا 
زمان ارائه نشــدن مستندات قانونی از سوی دستگاه های 
مربوطه این طرح اجرائی نخواهد شد.حساســیت روی 
این موضوع البته بیشــتر برای نمایندگان شورای شهر و 
مجلس بود و شــهرداری در همه این سال ها با هر نوع 
مدیریتی بر نگه داشتن انسجام و ساختار شهر تهران تأکید 
داشته اســت. در همان زمان اعضای شورای شهر برای 
آنکه عمق ماجرا را بیشتر کنند، موضوع این جدایی را به 
فتنه ۸۸ هم ربط دادند. حسن بیادی، نایب رئیس شورای 

شــهر تهران گفته بود: «با جدایــی ری، چند ماه زودتر از 
موعــد برای انتخابات ســال ۹۲ آتش فتنه را شــعله ور 
خواهند کرد و نتایج شومی را از این طرح خواهند گرفت. 
برای بررســی واژه انحرافی «جدایی شــهر ری از شــهر 
تهران» از استاندار تهران درخواست کردند که در جلسه 
علنی یا غیر علنی شورا حضور پیدا کنند که متأسفانه این 

امر محقق نشد».
اما حالا هفت ســال بعد و در آستانه انتخابات مجلس، 
نمایندگان مجلس باز هم موضوع جدایی و تفکیک ری 
از تهران را پیش کشــیده اند و از قضا نمایندگان لیســت 
امید در شورا و شــهرداری این بار موافقان زیادی دارد و 
اگر در دوره های قبل اعضای شــورای شهر یک صدا این 
موضوع را رد می کردند و تهران را یکپارچه می خواستند، 
حالا در شــورای شــهر چند صدایی را بــرای این جدایی 
شاهد هستیم و این یعنی اگر این طرح قبلا در حد حرف 
بود، حالا می تواند گزینه ای وسوســه انگیز برای تقســیم 
قدرت باشد. سخنگوی شــورای شهر با این جمله کاملا 
خنثی و نگران کننده گفته اســت: «شــورای شهر تهران 
در این باره تصمیم گیرنده نیست و در این زمینه موضعی 
ندارد». حسن خلیل آبادی، عضو شورا، در توییتر خود در 
واکنش به لیست نمایندگان دنبال کننده این طرح نوشت: 
نام جناب عالی و دیگر نمایندگان که طرح تفکیک شــهر 
ری از تهــران را تقدیم مجلس محترم کردند، در حافظه 

تاریخی مردم این شــهر کهن ماندگار می شود؛ به عنوان 
یکی از شــهروندان این شهر مذهبی- تاریخی سپاسگزار 
کســانی هستم که به طرح یادشده رأی مثبت  می دهند. 
ناهید خداکرمی، رئیس کمیته ســلامت شــورای شهر 
تهران، هم بــا بیان اینکه نباید از تغییر بترســیم، گفت: 
بهتر است شــاهد جدا شــدن ری از تهران باشیم تا ری 
بتواند از پتانسیل ملی و منطقه ای خود، به دور از بزرگی 
و نام تهران اســتفاده کند؛ اما در این میان واکنش محسن 
هاشــمی، رئیس شورای شــهر تهران که مخالفت خود 
را اعــلام کرد، دلگرم کننده بود. او بــا بیان اینکه اکثریت 
اعضای شــورای شهر تهران با جدا شدن ری از کلان شهر 
تهران موافق نیستند، گفت: اعضا جدایی ری از تهران را 
دارای پیامدهای منفی در حوزه شهرسازی و زیرساخت 
می داننــد. بــه دلیــل یکپارچه بــودن زیرســاخت های 
و... دیگــر  اتوبوس رانــی  متــرو،  نظیــر  حمل و نقلــی 
زیرســاخت های عمرانی و نرم افزاری، استقلال شهر ری 
و دیگر مناطق حومه ای موجب اختلال در فعالیت های 
مدیریت شهری می شود. در عین حال به نظر ما این اقدام 
به صلاح شهروندان شهر ری نیز نبوده و موجب کاهش 
بودجه ها و منابع مدیریت شهری و امکانات آنها خواهد 
شــد؛ اما اگر این موضوع در دســتور کار نشست مشترک 
نمایندگان شورای شهر و مجلس تهران قرار گیرد، دلایل 

و نظرات خود را ارائه خواهیم داد.

شــهرزاد همتي: «ممنوعیت به کارگیري منشــي زن براي مدیران دولتي»؛ این 
چکیده خبري بود که روز گذشته منتشر شد و واکنش هاي بسیاري را به دنبال 
داشــت و کمي بعد هم از اساس تکذیب شد. خبر اول در این باره به این شرح 
بود: «طبق ابلاغیه یک نهاد دولتي به مدیران خود در کل کشــور، تأکید شــده 
حســب ابلاغیه از سوي نهادهاي مهم کشوري در حوزه عفاف و حجاب، باید 
تفکیک اتاق کار مردان و زنان و اســتفاده نکردن از منشــي خانم براي آقایان 
و بالعکــس را کاملا رعایت کنند». این خبر روز گذشــته در روزنامه خراســان 
منتشــر شــد و موجي از واکنش و اعتراض را همراه داشــت؛ خبري که البته 
نه نهاد اجراکننده  آن مشــخص بود و نه منبعي داشت؛ اما دوباره توجه ها را 
به ســوي مصوبه ترویج عفاف و حجاب معطوف کرد. این مصوبه در جلسه 
۸۲۰ شــوراي عالي انقلاب فرهنگي در ۱۳۹۸/۶/۱۲ به تصویب رسید و شامل 
شش ماده است که مسئولیت هماهنگي، اجرا و نظارت بر عملکرد دستگاه ها 
درباره این مصوبه، با وزارت کشور است. حسن روحاني نیز ۲۲ مهر سال جاري، 
مصوبه مجموعه تکمیلي اقدامات اجرائي گسترش فرهنگ عفاف و حجاب را 

براي اجرا به دستگاه هاي مسئول ابلاغ کرد.
خبر  بدون  منبع

بر اســاس تماس هاي خبرنگار «شــرق» بــا معاونت امور زنــان و خانواده 
ریاســت جمهوري، مشخص شــد این معاونت تلاش کرده اســت با مسئولان 
روزنامه خراســان درباره منبــع این خبر و همچنین نهــاد اجراکننده این اتفاق 
گفت وگــو کند؛ اما روزنامه خراســان حاضــر به توضیح دربــاره منبع اعلامي 
خــود و همچنین نهادي که چنین قانوني را اجرا کرده اســت، حتي به معاون 
رئیس جمهور، نشــده اســت. معاونت زنان نیز که در جست وجوي خود حتي 
نهاد اجراکننده اي براي چنین مصوبه اي پیدا نکرد، ســاعاتي بعد تکذیبیه اي را 
منتشــر کرد. در متن تکذیبیه معاونت زنان آمده اســت: در پي انتشار خبري از 
سوي روزنامه خراسان در مورد ابلاغیه اي مبني بر ممنوعیت به کارگیري منشي 
زن براي مدیران دولتي، به اطلاع مي رســاند: در پي تماس هاي مکرر رسانه ها و 
مردم در این خصوص، روابط عمومي معاونت ریاســت جمهوري در امور زنان 
و خانــواده به رغم پیگیري ها، هیچ گونه منبعي بــراي این خبر و مصداقي از آن 
را در دســتگاه هاي دولتي پیدا نکرد. در تماس هاي مکرر با روزنامه خراسان نیز 
آن روزنامه حاضر به معرفي منبع خود نشــد. البته بر اســاس اصول اخلاقي و 
حرفه اي، رسانه ها باید پاســخ گوي اخبار منتشره خود در مورد خبرهاي دولتي 

باشند.مسئله اینجاســت که شاید به دلیل آنکه پیش تر اســتفاده از منشي زن 
در شــهرداري تهران در زمان قالیباف ممنوع شــده بود، کسي حتي به ذهنش 
نرسیده بود که متن مصوبه ترویج عفاف و حجاب را نگاهي بکند و ببیند آیا در 
این مصوبه اصلا چنین بندي وجود دارد یا خیر؟ در ســال ۹۴ شــهرداري تهران 
بخش نامه اي را ابلاغ کرد که بر اســاس آن از مدیران ارشد و میاني این سازمان 
درخواست شده تنها از مردان به عنوان کارمند (مسئول دفتر، اپراتور، منشي و...) 
اســتفاده کنند. همان زمان عبدالمقیم ناصحي، رئیس کمیســیون فرهنگي و 
اجتماعي شــوراي شهر گفت: شهردار تهران معتقد است منشي و مسئول دفتر 
مدیران مرد، خانم نباشــد؛ چرا که این خانم مجبور است تا دیروقت و در خارج 
از وقت اداري در ســازمان بماند که این موضوع ممکن اســت براي یک خانم 
با توجه به مســئولیت هایي که در خانواده دارد، مشکل باشد. رئیس کمیسیون 
فرهنگي و اجتماعي شوراي شهر تهران با بیان اینکه گزارش عملکرد شهرداري 
در حوزه بانوان گزارش بسیار ارزشمند و پذیرفته شده ای است، گفت: شهرداري 
بــا وجود آنکه از نظر قانوني وظیفه اي در این زمینــه ندارد، در حوزه حجاب و 

عفاف و توجه به بانوان اقدامات خوب و ارزشمندي انجام داده است.
یک شهر  و چند نرخ

فارغ از صحت و ســقم این ماجرا که این گزارش به آن نیز خواهد پرداخت، 
مسئله یک بازي تکراري به بهانه های مختلف با آینده شغلي و نیت اقتصادي 
زنان اســت؛ اینکه هرکس بنا بر شایعه و حتي تصمیم جمعي، صلاح مي داند 
که زنان را از بخش یا کلي از جامعه حذف کند. اینکه مثلا براي ترویج عفاف و 
حجاب، به جاي فرســتادن زن به خانه، اقدامات فرهنگي و آموزشي براي ایجاد 

محیط کاري امن براي کار کردن زنان و مردان کنار هم لحاظ نمي شود. از طرفي 
چند منبــع و نهاد درباره زنان تصمیم مي گیرند و قانــون صادر مي کنند؟ کدام 
منبع اصلي اســت؛ معاونت امور زنان و خانواده ریاســت  جمهوري؟ مجلس؟ 
شوراي عالي انقلاب فرهنگي در دایره شــوراي فرهنگي اجتماعي زنان؟طیبه 
سیاوشي،  عضو فراکسیون زنان مجلس شوراي اسلامي در گفت وگو با «شرق» 
با اشاره به اینکه این مصوبه توسط شوراي فرهنگي- اجتماعي زنان تصویب و 
توسط رئیس جمهور به دستگاه هاي دولتي ابلاغ شده، گفت: به خاطر دارم که 
لعیا جنیدي، معاونت حقوقي رئیس جمهور عنوان کرده بود باید فقط مصوبات 
مجلس را به عنوان قانون کشور تلقي کرد و مصوبات دیگر قانون نیستند. ولي به 
صورت کلي این تعدد مراکزي که در حال صادرکردن قانون هستند مانند شوراي 
عالي انقلاب فرهنگي، هیئت وزیران و... جاي سؤال است. در حالي که مجلس 
تنها محل قانون گذاري است، اما متأسفانه این موازي کاري ها مرسوم است. این 
مسئله به نفع کشور نیست و نه تنها سردرگمي ایجاد مي کند، بلکه یک تضاد و 
تعارض قانوني هم ایجاد مي کند. به صورت دائم مي بینیم که مصوبه اي درست 
در تعارض با قوانین مجلس صادر مي شــود. با توجه به چیزي که ما در عرصه 
تجربي و عملي در ســه ســال گذشــته دیده ایم، به نظر مي رسد باید مصوبات 
مجلس قانون باشــد و در رأس قرار گیرد و دســتگاه هاي دیگر از قانون گذاري 
در عرصه هــاي مختلف خودداري کنند.خبرنگار «شــرق» تلاش کرد با اعضاي 
شوراي فرهنگي- اجتماعي زنان شوراي عالي انقلاب فرهنگي که تصویب کننده 
این سند اســت نیز گفت وگو کند، اما تنها کبري خزعلي در گفت وگویي کوتاه با 
«شــرق» گفت: «به نظرم بهتر است اول مصوبه را بخوانید و ببینید بندي در آن 
براي ممنوعیت به کارگیري منشي زن وجود دارد یا خیر. بعد درباره ادامه ماجرا 
صحبت کنیم».با نگاهي به تارنماي شوراي عالي انقلاب فرهنگي، مي توان در 
بخش مصوبات به مصوبه «مجموعه تکمیلي اقدامات اجرائي گسترش فرهنگ 
عفاف و حجاب» دست پیدا کرد و با خواندن بندهاي این مصوبه اجرائي،  هیچ 
اثري از ممنوعیت اســتفاده از منشــي زن براي مدیران دولتي دیده نمي شــود.
به نظر مي رســد خبر منتشرشده بیشتر یک بازي رســانه اي در روزهاي نزدیک 
به انتخابات مجلس باشــد، اما این مسئله نافي انتشار قوانین مختلف از سوي 
نهادهاي موازي نیست. هنوز مشخص نیست تصمیم گیران نهایي براي قوانین 
کشور چه کساني هستند و چه اتفاقي مي افتد که براي هر جلب توجهي، زنان و 

آینده شغلي آنان قرباني و دستاویز بازي هاي سیاسي مي شود.

همه چیز درباره یک ابلاغیه جعلي

 ممنوعیت استخدام منشي زن و یک تکذیبیه سریع

طرح تفکیک ری از پایتخت برای چندمین بار از سوی مجلس مطرح شده است
جدایى طلبى انتخاباتى
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